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No. 51574 
____ 

 
Netherlands 

 

and 
 

Romania 

Exchange of notes constituting an Agreement between the Government of the Kingdom of 
the Netherlands and the Government of Romania regarding the privileges and 
immunities of the Romanian liaison officers at Europol (with attachment). The Hague, 
17 January 2006 

Entry into force:  1 February 2007 by notification, in accordance with the provisions of the said 
notes  

Authentic text:  English 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Netherlands, 23 December 2013 
 
 
 

Pays-Bas 
 

et 
 

Roumanie 

Échange de notes constituant un accord entre le Gouvernement du Royaume des Pays-Bas et 
le Gouvernement de la Roumanie relatif aux privilèges et immunités des officiers de 
liaison roumains auprès d’Europol (avec annexe). La Haye, 17 janvier 2006 

Entrée en vigueur :  1er février 2007 par notification, conformément aux dispositions desdites 
notes  

Texte authentique :  anglais 
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Pays-Bas, 

23 décembre 2013 
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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 
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